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   Bestuursvergadering TTC De Pinte 

 

          

 

 

Datum 29/06/2015 

Plaats Bart 

Aanwezig Roland, Benny, Rudy, Johan, Steven, Felix, Bart, David 

Verontschuldigd Jan 

Notulist Felix 

 

 

1. Te onthouden 
 

- Volgorde verkoop tafels: Annemie - Diederik – Benny  

- Philippe heeft zijn tafel al betaald, dient enkel nog afgehaald te worden.  Felix neemt contact voor 

ophaling op een dinsdagtraining. Tafel (groene) apart zetten. 

- Scholentornooi voor 40-jarig bestaan. Start augustus voor target herfstvakantie 2015 : 3 scholen (2 in DP 

en 1 in Zev) en/of ouders van jeugdspelers (Jan) 

- Website: archivering vorige seizoenen & belangrijke formulieren op website: Steven, Benny en Johan 

maken requirements op. Verder afspreken met Joren (Steven) 

- Website: kalender jeugdcompetitie ontbreken – voor nieuwe versie: opvolgen met Joren (Steven) 

- Gemeentelijk Infokrantje, gratis meer ruimte, het volstaat een artikel in te dienen (via Uit) (Steven) 

- Email nav recreantentornooi versturen (David). 

 

2. Overlopen verslag vorige vergadering 

 

- Bestuursfuncties moeten aangepast worden op website (Joren) 

- Er zijn nog 11 trainings over. De training van Beau wordt hem volgend seizoen overhandigd (moet nog 

betaald worden) 

 

3. Lidgeld/Brief volgend sezoen 

- de bond verhoogt de lidgelden voor het nieuwe seizoen: jeugd wordt 18 eur ipv 15 (impact budget 

TTC +- 100 eur), volwassenen wordt 42 eur ipv 36 (impact budget TTC +- 240 eur) 

- We spreken af dat we het lidgeld voor 2015-2016 niet verhogen. We hadden trouwens ook al zo 

gecommuniceerd aan onze leden tijdens de AV. 

- De jeugdleden die Roland al gecontacteerd hebben zullen we de mail sturen die David ook al naar de 

tornooigangers gestuurd heeft. 

- Er wordt voorgesteld om een korting te overwegen voor een lid dat een ander lid aanbrengt. Voorstel 

verworpen. 

 

4. Materiaal 

- balletjes: PC Oost-Vlaanderen heeft (als enige provincie in het land!) om de nieuw balletjes te 

verplichten vanaf volgend seizoen. Roland is al meteen in actie geschoten en heeft telkens een gros 

trainings- en competitieballetjes gekocht. 

 - Onze oude balletjes zullen we gebruiken voor onze robot en voor de clubkampioenschappen. 

- We spreken af dat we de jeugd na hun dinsdagtraining hun balletjes laten oprapen voor ze naar huis 

gaan. 

 

5. Algemene Vergadering PC dd 29/5/15: zie verslag Johan via mail 
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6. Sponsoring 
 

- Piet heeft een folder uitgewerkt die kan meegenomen worden naar potentiële sponsors: verdeeld onder 

bestuur. 

- Verdeling is door Piet verduidelijkt: kostprijs voor sponsor is 95 eur + BTW. Hiervan komt 50% naar 

TTC (= 47,50 eur) 

- David heeft ondertussen voor een redactioneel stukje over 40-jarig bestaan van onze club en een aantal 

praktische weetjes gezorgd. 

- We mikken op 15/8 als deadline voor de sponsorzoektocht. 

 

7. Pizza’s  
 

- Merk BONI is niet meer bestelbaar in de Okay De Pinte. 

- Als alternatief wordt even hotdogs bekeken. Een snelle kostprijsberekening van expert Benny wijst uit  

dat dit alvast geen goedkopere oplossing zou zijn. 

- Roland volgt verder op. (proefondervindelijk?) 

 

8. Tornooien 

 

- Vaststelling: een aantal bekende tornooien gaan niet meer door (tanende belangstelling? Financieel niet 

meer haalbaar?) 

- We wachten op de tornooikalender van Roland voor verdere communicatie naar onze leden. 
 

9. Voorstel Philippe  

 

- Philippe stelt voor om een laddertornooi in te richten.  

- Prima initiatief. Misschien kunnen we hem zelf meteen aanspreken om het te organiseren. David 

contacteert. 

 

10. Competitie 

 

- Aantal ploegen en indeling: alles blijft zoals voorzien. 

  

11. Vriendenmatch  

 
- Jo en Ef hadden geopperd om een vriendenmatch met hun ex-club Eikenlo te organiseren. Jan 

contateert hen om verder af te spreken. 

 

12. Begroting 

 

- Na de laatste aanpassingen is het budget voorzien op een overschot van 700 eur. 

- Jeugdsubsidie is gestort. 

 

13. Kwis 

 

- We stellen vast dat ‘De Pinte Leeft’ voor de eerste keer een kwis organiseert, in Moerkensheide, en op 

dezelfde datum als onze kwis. Dit is zeer jammer, aangezien we toch grotendeels in dezelfde vijver 

zitten te vissen voor deelnemers. 

 

 

Volgende vergadering: maandag 03/08 bij Felix. 

 

Uw verslaggever Felix 


